
vennootschapsrecht echt aantrekke-
lijk is voor bedrijven om zich hier als
vennootschap te vestigen.
Ik denk dat wij moeten vaststellen

dat de coupe in Capelle aan den
IJssel kennelijk een gebruikelijke
coupe is en dat het ook een
''limited'' coupe is.
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Mevrouw Tan (PvdA): Voorzitter. Ook
ik dank, namens de PvdA-fractie, de
beide ministers voor de beantwoor-
ding. Met name dank ik voor de
antwoorden van de minister van
Justitie betreffende de bereidheid tot
het betrachten van enige spoed in
het kader van de Nota modernisering
ondernemingsrecht. Met voorrang
zal worden bezien wat voor nadere
duidelijkheid en regelingen te
verwachten zijn op het gebied van
het monistische stelsel. Wij zien dit
met belangstelling tegemoet. Wij zijn
geïnteresseerd in de termijn waarop
een en ander is te verwachten.
Daarbij nog het volgende aandachts-
punt. Als een ''one-tier board'' is
samengesteld uit executives en
non-executives, verdient het dan
aanbeveling om de voorzitter van
een dergelijke raad een non-
executive te laten zijn? Voor het
overige blijven wij zorgen houden
over overeengekomen afspraken en
bevochten rechten op het gebied van
de medezeggenschap bij het
aanwijzen van leden van een
toezichthoudend orgaan. De minister
heeft daarop geantwoord, maar onze
zorg is dat hetgeen in de Neder-
landse context is afgesproken langs
een omweg verloren dreigt te gaan.
Wij willen graag verzoeken dat de
minister bij de nadere regelgeving
hieraan aandacht besteedt. Voor het
overige kunnen wij met de voorstel-
len instemmen.
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Minister Donner: Voorzitter. De heer
Franken sprak van een goede daad
met betrekking tot de voorstellen die
ik heb aangekondigd. Als oud-
padvinder doet mij dat genoegen,
want dan heb ik die voor vandaag
ook weer gedaan en kan ik overgaan
tot het heitje voor een karweitje.
Tegen mevrouw Broekers zeg ik dat
ik hoop dat wij de voorstellen
betreffende het monistische stelsel in
elk geval nog dit jaar bij de Kamer
kunnen indienen. Als wij op dit punt
verder willen gaan, dan moeten wij

dat zo snel mogelijk doen, ook om
duidelijkheid te scheppen. Ik heb
inderdaad aangegeven dat bij de
verdere ontwikkeling van het
Europese recht beide sporen
mogelijk zijn. Ik heb ook aangegeven
dat niet beide sporen even waar-
schijnlijk zijn in de ontwikkeling.
Als het om de elementaire

waarborgen gaat, acht ik het
belangrijk, deze via de harmonisatie
van NV-wetgeving te regelen. Dan
werkt het namelijk via het systeem
van de verordening automatisch
door in de Europese vennootschap,
in zoverre dat het nationale recht
aanvullend is op de regels van de
Europese vennootschap. Er zijn al
wat punten ter sprake gekomen.
Gezien de hele ontwikkeling binnen
het Europese vennootschapsrecht is
het ook van belang, nu eerst te kijken
welke vormen er het meest
aantrekkelijk lijken binnen Europa en
om welke redenen dat zo is. Is dat
inderdaad vanwege de gebrekkige
bescherming van partijen? Is het
inderdaad vanwege de positie die
bepaalde organen daarin innemen of
is het beeld genuanceerder? Dat is
uiteraard ook van belang als wij
praten over elementaire waarborgen.
Mevrouw Tan had een vraag in

verband met de regeling van het
monistische stelsel. Naar mijn
mening verdient het geen aanbeve-
ling als de voorzitter van de raad van
bestuur ook belast is met uitvoe-
rende taken. In die zin zou het dus
aantrekkelijk zijn om die scheiding te
realiseren. Het is nu niet een
noodzakelijk gevolg van het systeem,
dus dat komt aan de orde in het
kader van de voorstellen die wij
daarover zullen indienen. Mevrouw
Tan wees op de gevolgen die de
ontwikkeling kan hebben voor het
systeem zoals wij dat in Nederland
hebben afgesproken. Dat is inherent
niet alleen aan deze rechtsvorm,
maar aan ieder streven naar
harmonisatie. Als je kiest voor
harmonisatie, dan impliceert dat ook
dat je potentieel aanvaardt dat je op
een ander niveau uitkomt dan wat
wij nu zelf hebben. Dat is een
element van de Europese ontwikke-
ling. Mijns inziens hoeft harmonisatie
niet altijd te betekenen dat je op het
laagste niveau harmoniseert. Het is
echter wel zo dat het, wat de
medezeggenschap betreft, in Europa
vrij onbewegelijk is.
Voor het overige heb ik al

aangegeven dat ik probeer zo goed
mogelijk voortgang te maken met de

nota Modernisering vennootschaps-
recht. Ik heb ook aangegeven welke
voorstellen er in voorbereiding zijn.
Dan rest mij slechts de vraag van
mevrouw Broekers met betrekking
tot de kapper in Cappelle aan de
IJssel. Enerzijds is de coupe limited,
maar ik kan mij ook voorstellen dat
de kapper zijn aansprakelijkheid
beperkt. Daarmee heb ik de vragen
beantwoord.

De beraadslaging wordt gesloten.

De wetsvoorstellen worden zonder
stemming aangenomen.

Sluiting 15.15 uur

Besluiten en ingekomen stukken

Lijst van besluiten

De voorzitter heeft na overleg met
het College van senioren besloten
om:

a. de plenaire behandeling van de
volgende wetsvoorstellen te doen
plaatsvinden op 21/22 maart 2005:
Wijziging en aanvulling van een

aantal bepalingen in het Wetboek
van Strafvordering met betrekking
tot de betekening van gerechtelijke
mededelingen in strafzaken (29805);
Aanvulling van het inkomen van

ouderen met een bescheiden
inkomen en aanpassing berekening
vakantie-uitkering voor uitkeringsge-
rechtigden (Wet inkomensaanvulling
2005) (30005);

b. het voorbereidend onderzoek van
de volgende wetsvoorstellen te doen
plaatsvinden door de vaste commis-
sie voor Justitie op:
15 maart 2005
Implementatie van het kader-

besluit nr. 2003/577/JBZ van de Raad
van de Europese Unie van 22 juli
2003 inzake de tenuitvoerlegging in
de Europese Unie van beslissingen
tot bevriezing van voorwerpen of
bewijsstukken (PbEG L 196) (29845);
5 april 2005
Wijziging van het Wetboek van

Strafrecht en het Wetboek van
Strafvordering en enige andere
wetten in verband met het gebruik
van de videoconferentie in het
strafrecht (29828).
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